



**Announcement No. ๒๑ /2564**  
**E-VISA Application Process**

Please find the further information regarding E-VISA application process as follows;

(1) Due to the COVID-19 pandemic, please note that the duration of VISA application process **may take up to 8 weeks**. Please make your plan accordingly.

(2) In case of missing required documents, **the Consulate-General will contact an applicant to request the documents through email or telephone.**

Please note that if the requested documents have not been received via e-mail **within 30 days** after payment, the Consulate-General reserves the right to cancel the abovementioned application without prior notice.

(3) When applying for visa on Thai E-VISA website, **please leave the phone number of the applicant in China, together with an email address from the following providers; @sina.com, @qq.com, @gmail.com, @hotmail.com.**

(4) **Please upload your picture holding the information page of your passport on Thai E-VISA website.**

(5) To enhance the chance of getting your visa approved, **you may upload scanned copies of each page of your passport for your visa application. (If you have a new passport, you are also suggested to upload scanned copies of each page of your old passport.)**

(6) **Chinese travelers can consider VISA on Arrival to enter Thailand on the purpose of tourism**, according to the announcement on VISA on Arrival issued on 6 October 2021.

Royal Thai Consulate-General, Xi'an

12 November B.E. 2564 (2021)



(非正式翻译稿)

关于申请电子签证流程的通知 NO. 21 /2564

关于申请电子签证流程的相关信息，详情如下：

(1) 受新冠疫情影响，签证的审批过程**可能长达 8 周**，请各位申请人以此安排您的申请计划。

(2) 签证申请若缺失相关材料，泰国驻西安总领事馆将**通过电话或者邮件形式要求申请人补充相关缺失材料。**

**请注意**，若申请人未在 **30 日之内**（付款次日起算）按照要求补齐所有缺失的申请材料，我馆有权在不通知申请人的情况下取消其签证申请。

(3) 在网站上申请签证时，**请按照要求预留申请人国内可接通的手机号码及方便接收邮件的邮箱地址。**（QQ 邮箱、Gmail、Hotmail、新浪邮箱）

(4) 在网站上申请签证时，**请上传申请人本人手持护照信息页照片。**

(5) 在网站上申请签证时，**请上传整本护照每一页正规清晰版扫描件**以便利于您的签证审核（若曾换发护照，请一并上传旧护照每一页扫描件。）

(6) 以旅游为目的的公民，有中华人民共和国护照可考虑申请落地签证(VISA on Arrival)入境泰国，详情可参考 2021 年 10 月 6 日关于落地签证的通知。

泰国驻西安总领事馆

2021 年 11 月 12 日

